



Réf. PM-131248

The company "REGELTEX S.A.S." confirms that the company " AV Center ", located: 3, Alyabjeva str., Kiev, 04655 , Ukraine is an official seller of insulating gloves for electrical work REGELTEX® on the territory of Ukraine.

Company " AV Center " has ongoing partnerships with company "REGELTEX S.A.S." - supply contract no. REGELTEX - AVCENTER 01 dd 10/12/2013 and can supply insulating gloves for electrical work accordance with the current legislation of Ukraine and normal business practice. The company " AV Center " personnel trained and able to competently recommend insulating gloves for electrical work REGELTEX® against specific risks .

Компания "REGELTEX S.A.S." подтверждает, что ООО фирма "АВ Центр", находящаяся по адресу: дом 3, ул. Алябьева, г. Киев, 04655, Украина, является официальным дистрибутором диэлектрических перчаток REGELTEX® на территории Украины.

ООО фирма "АВ Центр" имеет постоянные партнерские отношения с компанией "REGELTEX S.A.S." - контракт на поставку № REGELTEX – AVCENTER от 10/12/2013 года и может распространять продукцию REGELTEX® в соответствии с действующим законодательством Украины и нормальной бизнес практикой.

Персонал ООО фирмы "АВ Центр" обучен и способен квалифицированно рекомендовать диэлектрические перчатки из ассортимента REGELTEX® для защиты от специфических рисков.

10.01.2015

Pierre MAZERAT  
Sales Manager

  
ZI - Av. Jean Bonnefont - 36100 ISSOUDUN  
Tél. : 00 33 (0) 254 030 094  
Fax : 00 33 (0) 254 030 088  
E-mail : info@regeltex.com

